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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: a Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2006. május hó 8. napján 17 
órai kezdettel tartott rendkívüli üléséről.

Az ülés helye: Művelődési Ház
Berekfürdő, Fürdő u. 2.

Jelen vannak: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Dr. Czinege Mária képviselő
Dede Géza képviselő
Dr. Kenyeres Imre képviselő
Kóródi László képviselő
Körmendiné Baksán Mária képviselő
Székely László képviselő
Potornainé Szűcs Katalin aljegyző
Perge József TESZ vezető
Kovács Sándor Berek-Beruházó Kht. vezetője
Selmeci Tamás építésügyi ügyintéző

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  köszönti  a  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület 
határozatképes számban megjelent, Molnár János alpolgármester kivételével minden képviselő jelen 
van. Ő jelezte, hogy később érkezik az ülésre.
Az ülést megnyitja.

Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítők személyére: A soron következő két főt, Dr. Czinege Mária és 
Körmendiné  Baksán  Mária  képviselőket  javasolja.  Szavazásra  bocsátja  a  javaslatot.  Megállapítja, 
hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül elfogadta.

Ismerteti a meghívóban meghirdetett napirendi javaslatot. Javasolja egy napirendi pont felvételét, a 
Tőkés  Sándor  díj  adományozását  a  Képzőművészeti  Alkotótábor  egy  tagjának,  mivel  a  tábornak 
hamarosan vége lesz. Erre zárt ülésen fog sor kerülni.
Szavazásra bocsátja a módosító javaslatot.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta.
Megkérdezi, hogy van-e még valakinek olyan témája, amit szeretne napirendre vetetni?

Dr.  Czinege  Mária képviselő  elmondja,  hogy  interpellációk  keretében  szeretné  elmondani  a 
választásokkal járó várható változásokról a gondolatait.

Dr. Hajdu Lajos polgármester szavazásra bocsátja a napirend felvételét.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  4  igen,  1  nem  és  2  tartózkodó  szavazattal 
elfogadta.
 
Körmendiné Baksán Mária képviselő nem hiszi, hogy egy rendkívüli testületi ülés napirendjébe ezt fel 
kell venni.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  elmondja,  hogy  a  szervezeti  és  működési  szabályzat  szerint  a 
napirendről a képviselő-testület vita nélkül dönt.
Megkérdezi, hogy van-e még valakinek javaslata?
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Nincs.
Elmondja, hogy a 2. napirendi pont előadója Molnár János alpolgármester. Amíg ő nem érkezik meg, 
addig elhalasztanák ezt a pontot.
Szavazásra bocsátja a módosított napirend elfogadását.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  módosított  napirendet  6  igen,  1  tartózkodó  szavazattal, 
ellenszavazat nélkül elfogadta.

N a p i r e n d :
1. Interpelláció.
2. A Berek Beruházó Kht. további működéséről.
    Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Gyógyszertár létesítéséről.
    Előadó: Molnár János alpolgármester
4. A Münsteri kiállítás képei.
    Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
5. Karcagi Sportegyesület támogatásának felülvizsgálatáról.
    Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
6. Kérelmek, aktualitások.
7. Tőkés Sándor díj.

N a p i r e n d i      p o n t o k 
t á r g y a l á s a

1. Napirendi pont: Interpelláció.

Dr. Czinege Mária képviselő elmondja, hogy tudja, hogy ez rendkívüli ülés, de rendkívüli változások 
várhatók  az  önkormányzatok  vonatkozásában.  Több  forrásból  származó  információiból 
összegzésképpen  elmondja,  hogy  szakfeladatokat  fognak  összevonni  kisebb  helységek  esetén. 
Iskolákat,  az  egészségügyet  és  egyéb  szakterületet  fogják  összevonni.  A  megyéket  várhatóan 
felszámolják, és a regionális központhoz fogják a pénzeket leosztani. Ha a kistérség fog a fejlesztési 
pénzekkel gazdálkodni, akkor Berekfürdőnek soha nem lesz élményfürdője. Ezért szeretné, ha soron 
kívül  megterveznék  az  élményfürdőt,  3  szakaszra  bontva,  1.  szakaszban  a  gyermekmedencét, 
másodikban a fiatalok medencéjét, a harmadikban pedig a felnőtt korosztály medencéjét.
Az 1. szakasznak soron kívül meg kellene kérni az építésügyi hatósági engedélyét.
Megkérdezi, hogy változik-e a közbeszerzési értékhatár?

Potornainé Szűcs Katalin aljegyző válasza: Jelenleg 90 millió Ft a közbeszerzési értékhatár.

Dr. Czinege Mária képviselő elmondja, hogy ebbe az összege belefér a gyermekmedence. Ebben az 
ügyben lépni kellene. Mire kiderül, hogy ki fog dönteni a kistérségi pénzekről, és mire átszervezésekre 
kerül sor már nyár lesz, és az önkormányzatnak ez befejezetlen beruházásként fog megjelenni, amit 
már muszáj befejezni, akármilyen körülmények közé kerül az önkormányzat.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  megkérdezi,  hogy  van-e  valakinek  észrevétele  az  elhangzottakkal 
kapcsolatosan?

Dede Géza képviselő a kistérségekkel kapcsolatosan elmondja, hogy nagy lendülettel nekikezdtek a 
kistérségek kialakításának.  Kevés  jól  működő kistérség van,  ezek közé tartozik Karcag is.  Ennek 
ellenére a finanszírozás olyan, hogy annyi pénzt kap a kistérség egész évben, mint tavaly félévben. 
Nem tudják, hogy ez minek a jele, de nyilván csökkenteni fogják a kistérségek támogatását.
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A  medence  tervének  elkészítése  nagyon  fontos,  mert  pályázni  csak  úgy  lehet.  De  megkezdett 
beruházásokra nem lehet pályázni.

Dr.  Czinege  Mária képviselő  elmondja,  hogy  nem is  pályázatra  gondolt,  mert  most  a  fejlesztési 
tervben nem szerepel fürdőfejlesztés. 2007-től fog szerepelni a programban. 
A gyermekmedencére szükség van, azzal nem várhatnak pályázatra, azt akármilyen kis pénzből meg 
kell tervezni. A 2. és 3. szakaszra pályázhatnak a későbbiekben.

Dede Géza képviselő elmondja, hogy a kistérségben általában a környező település járt jobban, nem 
Karcag.  Például  Kunmadaras  több,  mint  40  millió  Ft-ot  kap  a  gyermekek  átmeneti  szállójára.  A 
sportpályázaton Kisújszállás után a legtöbb pénzt Berekfürdő nyerte.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a kistérségben a döntéseknek egyhangúnak kell lenni, 
tehát  akár egy település is  megvétózhatja a döntést.  A legkisebb településnek ugyanolyan súlyú a 
szavazata, mint a legnagyobbnak. Tehát garancia van arra, hogy a község tudja az érdekeit képviselni.

Perge  József TESZ  vezető  elmondja,  hogy  a  gyerekmedencét  jelenlegi  állapotában  az  idén 
üzemeltethetik  utoljára.  Tehát  azért  valamit  tenni  kell.  Tavaly  nyertek  rá  5  millió  Ft-ot,  aminek 
elköltési határideje 2006. december 31.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a következő testületi ülésre erről talán valamivel több 
információ lesz. 
Az élménymedence tervezési költsége 5-6 millió Ft körül van.

Dr. Czinege Mária képviselő elmondja, hogy 1-2 millió Ft szokott lenni a tanulmányterv, és ezért 
gondolta, hogy legyen egy tanulmányterv az egészről, és egy kiviteli terv a gyermekmedencéről. Ez 
2.800.000 Ft-ból meglenne. A többi medencének később lenne elkészítve a kiviteli terve.

Dr. Hajdu Lajos polgármester tekintettel arra, hogy más nem jelezte az interpellációját, javasolja, hogy 
a képviselő-testület ezt a napirendi pontot zárja le.

2. Napirendi pont: A Berek Beruházó Kht. további működéséről.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  elmondja,  hogy  a  Berek  Beruházó  Kht.  2005.  évi  munkájáról  a 
beszámolót megkapták, és arról volt szó, hogy a képviselő-testület a következő testületi ülésen a Kht. 
további sorsáról dönt.
A Kht.  további  működtetését  indokoltnak  látja.  A  jövőt  illetően  sok  a  bizonytalanság  –  ahogy  a 
képviselő asszony is mondta – a változás a közalkalmazotti és a köztisztviselői szférát keményen érinti 
majd. Éppen ezért indokoltnak látja, hogy legyen az önkormányzatnak egy gazdasági társasága, a Kht.
Javasolja, hogy a képviselő-testület úgy foglaljon állást, hogy a Kht-t tovább kívánja működtetni. A 
vezetővel kapcsolatos kérdéseket pedig zárt ülésen kell megtárgyalni.

Dr. Czinege Mária képviselő egyetért  a  polgármester  úr indítványával,  már csak azért  is,  mert ha 
mégis soron kívüli megterveztetik a gyermekmedencét, akkor legalább az alapot kiásnák. Ilyen változó 
körülmények között szükséges a Kht. Javasolja, hogy Kovács Sándor legyen továbbra is a vezetője. 
Az önkormányzati törvény szerint zárt ülést kell erre elrendelni.
Másrészt pedig hallott olyat, – nem tudja, hogy milyen okból – hogy megakarják az ország területén 
szüntetni az összes Kht-t.
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Potornainé Szűcs Katalin aljegyző elmondja, hogy 2007. június 1-je után közhasznú társaság nem 
alapítható,  és  a  jelenlegiek  2009.  június  30-ig  működhetnek  ilyen  formában.  Non-profit  Kft-vé 
alakítható át.
Ez 2006. július 1-jétől hatályos.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  szavazásra  bocsátja  a  javaslatát  a  Berek  Beruházó  Kht. 
továbbműködtetéséről.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúan elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

53/2006.(V.08.) Kt.  határozat
a Berek Beruházó Kht. működtetéséről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a Berek Beruházó 
Kht-t (Berekfürdő, Berek tér 15.) 2006. június 30-a után is tovább kívánja működtetni.

Erről értesülnek:
1) Berek Beruházó Kht.
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin aljegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Mivel Molnár János alpolgármester még nem érkezett meg, a Münsteri kiállítás képeit terjeszti elő Dr. 
Hajdu Lajos polgármester.

3. Napirendi pont: A Münsteri kiállítás képei.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ez a téma azért került a képviselő-testület elé, mert kb. 
60 képet kiválasztottak, amit az önkormányzat elvinne Münsterbe egy kiállításra.
Arra  kér  felhatalmazást  a  képviselő-testülettől,  hogy  a  képek  kikerüljenek  a  kiállításra.  Erre  a 
határozatra  a  határon  való  átkelés  miatt  van  szükség,  a  tulajdonos engedélyeként.  Emellé  be  kell 
szerezni a minisztérium engedélyét is, annak érdekében, hogy ezek a képek nem esnek a kiviteli korlát 
alá, nem muzeális értéket képviselnek.

Székely László képviselő véleménye szerint egy időtartamot meg kellene jelölni, hogy meddig lesznek 
kint a képek.

Dr. Hajdu Lajos polgármester azért nem javasolja, mert elképzelhető, hogy utána további kiállításon is 
részt tudnának venni.

Székely László képviselő nem egy rövid határidőre gondolt, hanem hogy például 1 éven belül vissza 
kell hozni a képeket.

Dr. Czinege Mária képviselő megkérdezi, hogy mettől meddig tart a kiállítás?

Dr. Hajdu Lajos polgármester válasza: Május 23-tól június 16-ig.

Dr. Czinege Mária képviselő megkérdezi, hogy nem lehet a képekből értékesíteni?

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a képviselő-testület erre adhat felhatalmazást. A képek 
értékét a testületnek kell meghatározni.
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Dr. Czinege Mária képviselő megkérdezi, hogy eszmei értékük nincs?

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  válasza:  100-300.000  Ft-ig  terjed  az  értékük.  A  festők  és  egy 
művészettörténész zsűrizte le.

Körmendiné Baksán Mária képviselő elmondja, hogy meg kellene határozni, hogy hány képet nem 
akarnak eladni, mert 300 képből választották ki a 60-at, nyilván a legjobbakat. Meg kellene határozni a 
képek  értékét,  mert  honnan  fogják  tudni,  hogy  mennyiért  adhatják  el?  Ezzel  kapcsolatosan 
meginterjúvolná Petkes Józsefet és Györffy Sándort.

Dr.  Czinege  Mária képviselő  javasolja,  hogy  a  polgármester,  Körmendiné  Baksán  Mária  és  egy 
szakértő nézze meg a képeket, hogy melyek maradjanak meg.

Körmendiné Baksán Mária képviselő ezt nem vállalja fel, mert nem szakértő.

Dr. Hajdu Lajos polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület járuljon hozzá, hogy a mellékletben 
felsorolt képek kikerüljenek az országból, legkésőbb 2007. június 30-ig.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül, egyhangúan elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

54/2006.(V.08.) Kt.  határozat
a képek külföldi kiállításon való részvételéről.

Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete hozzájárul  ahhoz,  hogy a  határozat 
mellékletében felsorolt festmények külföldi kiállításon való részvétel céljából kikerüljenek az 
országból. 
Az engedély érvényessége 2007. június 30-ig szól.

Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Határidő: 2007. június 30.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin aljegyző
3) Mátrai István Művelődési Ház igazgató
4) Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy kiválasztanak a külföldre viendő képek közül 10-12-öt, 
amik nem adhatók el.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül, egyhangúan elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

55/2006.(V.08.) Kt.  határozat
el nem adható festményekről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a külföldi kiállításra viendők képek 
közül a mellékletben szereplő festményeket meg kívánja tartani, azok nem értékesíthetők.

Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Határidő: 2006. május 18.

Erről értesülnek:
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1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin aljegyző
3) Mátrai István Művelődési Ház igazgató
4) Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester a festmények árát illetően elmondja, hogy egy művészettörténész három 
kategóriába sorolta a képeket. A, amit nem kellene eladni, B, amit ha akarnak eladhatnak, C, ami 
eladó.
A képek irányára a biztosító által felértékelt ár lesz.

4. Napirendi pont: Kérelmek, akutalitások.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  elmondja,  hogy  a  Karcagi  Sportegyesület  támogatása  határidős 
határozat volt. Átadja Perge Józsefnek, a Sportegyesület elnökének a szót.

Perge József TESZ vezető elmondja, hogy a megállapodásban az áll, hogy a Karcagi Sportegyesület 
vállalja a berekfürdői gyerekek versenyeztetését, az utánpótlás csapatok működtetését. Az utánpótlás 
csapatok működnek, ez az U13, U15, U17, U19. 
Az utánpótlás csapatok élére egy közös szakmai vezető kerül kinevezésre, mely személy felelős a 
karcagi és berekfürdői fiatal labdarugók szakmai munkájáért, a szülőkkel való kapcsolattartásért. Ezt 
Bánhegyi Tamás látja el.
A vezető felelős a Berekfürdőn működő utánpótlás labdarugó csapat edzéseinek megtartásáért.  Az 
edzések meg vannak tartva.
Felelős  továbbá  a  Karcagon  működő  utánpótlás  labdarugó  csapatok  edzéseinek  megtartásáért.  Ez 
Karcagon működik.
Felelős  az  U13,  és  az  U15  csapatok  berekfürdői  helyszínnel  való  bajnoki  mérkőzéseinek 
megtartásáért. 5 hazai forduló volt tavasszal, ebből 3 került Berekfürdőn megrendezésre, 2 Karcagon. 
Még egy mérkőzés lesz, ami Berekfürdőn lesz megtartva.
Felelős  az  U17,  U19  csapatok  karcagi  helyszínnel  való  bajnoki  mérkőzéseinek  megtartásáért.  Ez 
mindig ott történt meg.
Legalább 5 barátságos labdarugó mérkőzés lejátszását, továbbá hogy MNK mérkőzéseit (amíg azt más 
szabályok nem korlátozzák) berekfürdői helyszínnel játssza le. Egyetlen egy ilyen mérkőzés sem volt 
Berekfürdőn.
A  Karcag-Berekfürdő  SE  szakosztályának  vezetőségébe  mind  a  Berekfürdő  képviselőjét,  mind  a 
Berekfürdői  Sportegyesület  képviselőjét  felveszi.  Nem  tud  a  képviselőről,  de  a  Sportegyesület 
képviselőt nem ajánlott, így nem is vettek fel.
Vállalják a karcagi sportpályák fenntartását, üzemeltetését. Ez meg is történt.
Berekfürdő vállalta az 5 millió Ft-ot, hogy minden hó 5. napjáig átutalja. 1.666.664 Ft került átutalásra 
eddig.  Vállalják  a  berekfürdői  sportpálya  fenntartását,  üzemeltetését.  Ez  meg  is  történ,  amikor 
jelezték, hogy mérkőzést játszanak Berekfürdőn. Vállalták a Berekfürdőn működő utánpótlás csapatok 
edzés feltételeinek térítésmentes biztosítását. Ez is megtörtént. Ugyancsak biztosították a mérkőzések 
térítésmentes biztosítását, azok lebonyolítását.

Dr. Kenyeres Imre képviselő megkérdezi, hogy meddig érvényes a szerződés?

Perge József TESZ vezető válasza: 2006. június 30-ig. Gyakorlatilag két tétel van hátra, ami 833.332 
Ft.

Dr.  Hajdu Lajos polgármester  elmondja,  hogy felhívják a  Karcagi  Sportegyesület  figyelmét,  hogy 
tartoznak 1-2 barátságos meccsel. Amit tudnak a vállalt feladatokból, azt teljesítsék. 
Megkérdezi, hogy ezzel a képviselők egyetértenek-e?
Megállapítja, hogy ezzel a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat nélkül 
egyetért.
Készült: 2006. május 8.
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Perge József TESZ vezető elmondja, hogy a sportpálya felújítására benyújtott pályázatot megnyerték. 
A másik pályázatot a Mobilitáshoz nyújtották be, amelyen 2 millió Ft támogatást nyertek, melyhez 2 
millió Ft önerőt kellett biztosítani. Az önerő 40%-a társadalmi munkában lesz megvalósítva.
Kéri, hogy az önerő biztosításáról hozzon határozatot a képviselő-testület.

Dr. Hajdu Lajos polgármester szavazásra bocsátja az önerő biztosítását a költségvetés tartalék kerete 
terhére.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  pályázathoz  az  önerő  biztosítását  6  igen,  1  tartózkodó 
szavazattal elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

56/2006.(V.08.) Kt.  határozat
sportpályázat.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  SPO-SZAL-06  kódszámú 
pályázaton  szabadtéri  szabadidő  sportlétesítmények  korszerűsítésének,  felújításának, 
fejlesztésének, építésének támogatására kiírt, szabadtéri szilárdburkolatú sportpálya építésére 
bruttó 2.000.000 Ft-ot nyert.

A beruházás teljes bekerülési költsége 4.000.000 Ft, melyből 1.200.000 Ft, azaz egymillió-
kétszázezer  forintot  a  2006.  évi  költségvetés  tartalék keretére  biztosít  a  képviselő-testület, 
800.000 Ft-ot pedig társadalmi munkával biztosít.

Felelős: Perge József TESZ vezető
Határidő:

Erről értesülnek:
1) Perge József TESZ vezető
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin aljegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Perge József TESZ vezető elmondja, hogy három pályázat érkezett a Móricz Zsigmond út szélesítésére 
és felújítására.
Az 1.  ajánlattevő a D-PROFIL Építő Kereskedő és Szolgáltató  Kft.  debreceni  cég.  Az ajánlati  ár 
17.579.785 Ft+áfa.
2. Debreceni Magas-, Mély- és Útépítő Rt. szintén debreceni cég. Az ajánlati ár: 16.759.252 Ft+áfa.
3. ÚT KURUCZ Kurucz István karcagi egyéni vállalkozó. Az ajánlati ár: 17.578.456 Ft+áfa.
A közbeszerzési bizottság megállapította, hogy mindhárom ajánlat 1 eredeti és 1 másolati példányban 
került benyújtásra. A 2. ajánlattevő adta a legalacsonyabb árajánlatot, így a bizottság úgy döntött, hogy 
vele  kíván  tárgyalást  folytatni.  A  tárgyalás  május  5-én  volt.  Kéri  a  képviselő-testületet,  hogy 
hatalmazza fel a polgármestert, hogy a DEBMUT Rt-vel kösse meg a szerződést. Határidő június 30, 
maximum július 15.

Dr. Czinege Mária képviselő megkérdezi, hogy ebből mennyi a pályázati pénz.

Perge József TESZ vezető válasza: Fele. 10.300.000 Ft-ot nyert az önkormányzat, ebből 2006-ban 
4.800.000  Ft-ot,  2007-ben  pedig  5.500.000  Ft-ot  fognak leutalni.  Arról  nem volt  szó  a  pályázati 
kiírásban, hogy 2 évre osztják le a pénzt.

Dr. Czinege Mária képviselő megállapítja, hogy akkor ez is a tartalék alapot fogja csökkenteni.

Készült: 2006. május 8.
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Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  megkérdezi,  hogy  aki  egyetért  azzal,  hogy  a  DEBMUT  Rt-vel  a 
szerződést megkössék?
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  szerződés  megkötését  5  igen,  2  tartózkodó  szavazattal, 
ellenszavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

57/2006.(V.08.) Kt. határozat
a Móricz Zsigmond út szélesítésére és felújítására szerződés kötésről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  felhatalmazza  Dr.  Hajdu  Lajos 
polgármestert, hogy a Berekfürdő, Móricz Zsigmond út burkolat szélesítésére és felújítására 
kiírt  egyszerűsített  közbeszerzési  eljárásra  beérkezett  ajánlattevők  közül  a  legkedvezőbb 
ajánlatot adó Debreceni Magas-, Mély- és Útépítő Rt-vel (4025 Debrecen, Barna u. 15.) kösse 
meg a szerződést.

Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Határidő: 2006. május 31.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Perge József TESZ vezető
3) Polgármesteri Hivatal

Perge  József TESZ vezető elmondja,  hogy a  Vadvirág,  Gyöngyvirág,  illetve  a  Tücsök utca  lakói 
szeretnék önerősen az útalapot elkészíteni. Két ajánlatot kaptak, az egyik 1880 Ft+áfa/m2, a másik 
2.200  Ft+áfa/m2.  Eddig  az  volt  a  gyakorlat,  hogy ha  valaki  önerősen  megépítette  az  útalapot  az 
utcában, akkor az összekötő út elkészítését az önkormányzat vállalta. A Tücsök utca lakói komplex 
tervet dolgoztak ki, az Orgona úttól a Tücsök utca végéig, és a Megbékélés Háza mögött, a Kökény 
utcáig szeretnék az útalapot kiépíteni. 250 m útalapot kellene az önkormányzatnak megépítenie.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  véleménye  szerint  az  Orgona  úttal  való  összekötést  kellene  csak 
vállalni.

Perge József TESZ vezető elmondja,  hogy az 2-300.000 Ft  lenne.  A Vadvirág és a Gyöngyvirág 
utcánál más a helyzet. Az első ingatlan és az út közötti rész az önkormányzatot terheli, de ők hátul az 
összekötő utat is szeretnék megcsináltatni, ami az önkormányzat része. A 4 utca igénye 2 millió Ft-ot 
jelentene az önkormányzatnak. El kellene dönteni, hogy az önkormányzat mit vállal. Az 5 csatlakozó 
1 millió Ft alatt lenne. Véleménye szerint meg kellene keresni a két nagy üdülő tulajdonosait is, hogy 
járuljanak hozzá az útalap megépítéséhez.

Kovács S.  László berekfürdői  lakos  véleménye szerint  hozzá kellene még venni  a Szeder utat  is. 
Illetve azt is meg kellene nézni, hogy más vállalkozók milyen rétegű utat készítenek, annak érdekében, 
hogy nehogy idő előtt tönkremenjen.

Perge József TESZ vezető elmondja, hogy ők nem jelezték igényüket.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a vállalkozó valamennyi garanciát vállal.

Kovács Sándor a Berek-Beruház Kht. vezetője elmondja, hogy az előző testületi ülésen javasolta a 
járdaépítési programot. Az útalapok esetében is minden évben 1-2 utcát le kellene bitumenezni, mert 
tönkremegy az útalap. Egyik másik útalapot újra kell csinálni.

Dede Géza képviselő elmondja, hogy a közműveket kellene rendbe tenni először, és utána aszfaltozni, 
nehogy az út elkészítése után kelljen az eternitcsövet kicserélni.
Készült: 2006. május 8.
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Kóródi László képviselő elmondja, hogy egy EU-s szabvány alapján rövid időn belül a csöveket ki 
kell cserélni. Ezekre valószínűleg lesz pályázati pénz.

Perge  József TESZ  vezető  elmondja,  hogy  arzén  mentesíteni,  szervesanyag  mentesíteni  kell  az 
ivóvizet. A vezetékek egy részét is cserélni kell. 1. lépcsőben a főgerinc vezetéket kell kicserélni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester javasolja, hogy nézzék meg, hogy mibe kerül a szükséges összekötők 
elkészítése, illetve járjanak utána, hogy a két nagy üdülő tulajdonosai mennyivel járulnak hozzá. Tehát 
az önkormányzat ne zárkózzon el tőle, hanem járulja körbe a dolgot. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 12.§-a alapján 
az ülés további részére zárt ülést rendel el.
/Zárt ülés jegyzőkönyve csatolva./

Dr. Hajdu Lajos polgármester megköszöni mindenkinek az ülésen való részvételét. A soron következő 
testületi ülés május 29-én lesz. Az ülést berekeszti.

k. m. f.

/: Dr. Hajdu Lajos :/                                                                      /: Potornainé Szűcs Katalin :/
     polgármester                                                            aljegyző

Jegyzőkönyv hitelesítés:

/: Dr. Czinege Mária :/                                    /: Körmendiné Baksán Mária :/
    képviselő                          képviselő
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